

香港臥推舉錦標賽暨選拔賽、香港蹲舉錦標賽、香港硬舉錦標賽
暨國際健力賽資格賽 2023

(經典及有裝備) (公開組、少年組、青年組及元老組)

Hong Kong Bench Press Championships cum Qualification Championships, Hong Kong Squat Championships,
Hong Kong Deadlift Championships cum Powerlifting Qualification Event 2023

(Classic & Equipped) (Open, Sub-Junior, Junior and Masters)

(截止報名日期: 2023年9月2日下午5時 Registration Deadline: 2nd September, 2023 at 5pm)

Affix photo here
(Photo must be attached
or the application will be
rejected)

照片貼在此格
(必須提供照片, 否則
申請將不被接納)

REGISTRATION OF COMPETITOR 運動員註冊表

姓氏 Last Name : _____
(Chinese 中文) (English 英文)

名字 Given Name : _____
(Chinese 中文) (English 英文)

出生日期 Date of Birth _____ 年(Y) _____ 月(M) _____ 日(D) 性別 Sex _____

Age Category: Open / Master 1,2,3,4 / Sub-Junior / Junior

年齡組別: 公開組 / 元老組 1, 2, 3, 4 / 少年組 / 青年組 * Please delete 請將不合適刪去

體重級別 Body Weight Class: _____ 公斤(kg)

Occupation _____ E-mail _____
職業 _____ 電郵地址 _____

Home Address _____
住址 _____

I/D or Passport No. _____ Tel. No. _____
身份證號碼 _____ 電話 _____

Emergency contact person's Name _____ Emergency contact person's Tel. No. _____
緊急聯絡人姓名 _____ 緊急聯絡人電話 _____

Relationship _____
關係 _____

請問是否已成為本會會員?

- 普通會員
 永久會員
 否 (需連同會員申請表格一同遞交)

Are you a member of HKWPA?
 Ordinary member
 Permanent member
 No, please submit together with the membership application form.

Please select an event to register:

請擇選所報名之項目:

| | |
|--|--|
| 香港經典臥推舉錦標賽(第一天 Day 1) Hong Kong Classic Bench Press Championships | 香港有裝備臥推舉錦標賽(第一天 Day 1) Hong Kong Equipped Bench Press Championships |
| 香港經典蹲舉錦標賽(第二天 Day 2) Hong Kong Classic Squat Championships | 香港有裝備蹲舉錦標賽(第二天 Day 2) Hong Kong Equipped Squat Championships |
| 香港經典硬舉錦標賽(第二天 Day 2) Hong Kong Classic Deadlift Championships | 香港有裝備硬舉錦標賽(第二天 Day 2) Hong Kong Equipped Deadlift Championships |
| 國際健力賽經典資格賽(第二天 Day 2) Classic Powerlifting Qualification Event | 國際健力賽有裝備資格賽(第二天 Day 2) Equipped Powerlifting Qualification Event |

Please select an overseas event that you want to participate: (Optional. Choose only if you want to compete overseas)

請擇選欲報名之海外比賽: (如不參加海外比賽可不用擇選)

| | |
|--|---|
| 大灣區邀請賽(10/2023) Greater Bay Area Invitational | 亞洲大學生賽(經典) (5/2024) Asian University Cup (Classic) |
| 世界有裝及經典元老健力賽(10/2023) World Equipped & Classic Master Powerlifting Championship | 世界有裝及經典臥推舉賽(5/2024) World Equipped and Classic Bench Press Championship |
| 世界有裝健力賽 (11/2023) World Equipped Powerlifting Championship | 世界經典健力賽(6/2024) World Classic Powerlifting Championship |
| 亞洲經典健力賽(12/2023) Asian Classic Powerlifting Championship | 亞太有裝及經典健力賽及臥推舉賽 Asian/Pacific Equipped and Classic Combined Championship |
| 亞洲有裝健力賽(5/2024) Asian Equipped Powerlifting Championship | 亞洲有裝及經典臥推舉賽(9/2024) Asian Equipped and Classic Bench Press Championship |

過往活動申報:

請問由申請入會當日起計過去 24 個月內是否曾經參與並非由本會主辦之健力比賽？ 是 否

(參與包括以運動員、教練、裁判或工作人員身份參加該活動)

(注: 依本會規章 47 條, 除非得到執行委員會的同意: (a)會員不可以參加由非本會舉辦的比賽; (b)不得允許 HKWPA 的會員為非總會或總會下屬成員主辦的比賽擔任職員、裁判或教練, 或為不屬於總會的組織提供指導或提供協助。)

如答“是”, 請填寫以下資料:

Declaration of past activities:

Have you participated in any powerlifting competition (as an athlete, coach, referee or staff) which was not organized by HKWPA in the past twenty-four months? If the answer is "Yes", please state the competition name, competition date and the name of organizer.

Yes No

(Note: According to the HKWPA's "Articles of Association" Article No.47, no member of the affiliated organization shall be permitted to participate any competition or display organized by organizations whether affiliated or not affiliated to the HKWPA as an Athlete, Official, Referee or Coach without prior approval from the HKWPA Executive Committee.)

| | | | |
|----------------------------------|--|----------------------------------|--|
| 活動名稱 Event Name | | 活動名稱 Event Name | |
| 活動日期 Date | | 活動日期 Date | |
| 主辦單位 Organizer | | 主辦單位 Organizer | |
| 參加原因 Reason for participation | | 參加原因 Reason for participation | |

If the answer is "Yes", please specify the details of competition

備註: Remarks:

(1) 參加者須如實填報所有資料, 如資料不全或資料失實, 本會有權取消其報名資格。

(2) 運動員可報名參加多於一個項目, 唯因名額關係總會會視乎參賽人數處理參加多於一項的報名。

(1) Applicant is required to fill in all information truthfully, HKWPA reserve the rights to reject the application in case of incomplete information or any false information is provided.

(2) Athletes can participate in more than one event, HKWPA will process the application which joining multiple events according to the number of remaining quotas.

聲明 Declaration :

本人願意遵守賽會一切規則及裁決，並明白此運動帶有危險性，參加者承擔個人一切意外責任(包括傷亡)，主辦及協辦團體概不負責。本人註冊為獨立運動員，由簽字日起生效。

I will obey the regulation and decision of The Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited. I also understand that the competition carries risk of injury. The organizer will not be liable for any injury or loss of life and it is my sole responsibility. I hereby register as an individual lifter.

日期 Date : _____ 年(Y) 月(M) 日(D)

(簽署 Signature)

如未滿十八歲的申請人須由家長或監護人填寫此聲明:

Declaration for participant's parent or legal guardian if the participant aged under 18:

本人証明(參加者姓名) _____ 健康及體能良好，並適宜參與上述比賽。

如果申請人因她/他的疏忽或體能欠佳，而引致參加這項活動時傷亡，主辦機構無須負責。

I hereby certify that the health and body fitness condition of (participant's name) _____ is good and suitable to join the above competition. I also understand that the competition carries risk of injury, the organizer will not be liable for any injury or loss of life if the injury or loss of life is caused by the careless or poor fitness condition of the participant.

家長或監護人姓名 Name of participant's parent or legal guardian: _____

簽署 Signature: _____

日期 Date: _____